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STRAH IMA VELIKA USTA
(Mef) Politika je marsikaj in je tudi umetnost 
spreminjanja pomena besed. Enkrat jim nekaj doda, 
drugič jim odvzame, enkrat so sladke drugič so 
jezne, enkrat nekoga hvalijo, drugič ga tlačijo v nič. 
Predvsem pa je za besede v politični in politikantski 
rabi značilno, da nimajo nobene trajnejše vrednosti. 
Zato je treba tudi besedam, ki so bile izrečene zadnje 
dni v zvezi z izbiro koncesionarja za izolsko marino 
odvzeti lep del njihove bojevitosti, saj gre v resnici 
za doseganje cilja kjer je uporaba topništva zelo 
neracionalna.
Pravzaprav bi lahko rekli, daje lov na koncesionarja 
zelo podoben legendi o belem kitu z imenom Moby 

dick. Bolj ko so ga iskali, 
vedno večji je bil, dokler 
ni postal tako velik, da je 
pokončal vse, ki so mu
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sledili preko vuhamega morja. Iskanje 
koncesionarja za izolsko marino sc tako spreminja v 
takšnega namišljenega velikana, ki mu sledi kar 
nekaj znanih in menda tudi nekaj Še neznanih 
lovcev. Z vsako nesklepčno sejo, z vsakim javnim 
pozivom ali pismom, z vsako tiskovno konferenco 
je ta naš Moby dick vse večji in zdaj je treba le še 
počakati, da se bo začel končni spopad.
Pravzaprav se je s pismom županje Brede Pečan, ki 
je javnosti vsaj delno razgrnila tenčico skrivnosti, ki 
prekriva gradnjo izolske marine, ta spopad nekako 
že napovedal, zdaj pa so si lovci lc privoščili malo 
časa za razmislek. Županja je napovedala 
podaljšanje veljavnosti odloka s katerim je občinski 
svet upravljanje dodelil Portingu ter pripravo 
razpisa za bodočega koncesionarja. Tudi lovci z 
druge ladje so za čas počitnic pospravili kopja in 
medtem bodo eni in drugi morda le spoznali, da naš 
Moby dick ni tako velik kot se zdi. Ko pa bodo 
nehali pripovedovati neverjetne zgodbe o tej strašni 
pošasti bo morda nastopil čas, da ga ujamejo v 
navadno plivarico in prodajo Izolanom v slast.
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PREMALO IN PREVEČ
Zagotovo v Izoli nikoli ni bilo toliko prireditev kot 
letos in zagotovo jih nikoli nismo tako pogrešali kot jih 
pogrešamo letos. V juliju smo namreč gostili toliko 
turistov, da se je Sončno nabrežje in sploh cela 
Lungomare spremenila v nekakšen sredozemski korzo 
po katerem so se z enega konca na drugega ob večerih 
valile kolone turistov. Ustavile so se ob šotorih pri 
Lonki, morda ob portretistih in majicah na Sončnem 
nabrežju, nekateri so se odločili za počitek v 
restavraciji, potem pa do svetilnika in nazaj. Lahko bi 
rekli, da ponudbe hrane in pijae ni manjkalo, manjkalo 
pa je nekaj več glasbe, ki bi zazvenela s katere od teras. 
Toda letos so hotelirji in gostinci varčevali, nekaj 
zaradi denarja, malo pa tudi zaradi sosedov, ki tako radi 
kličejo policaje na pomoč. To, da je v celi Izoli še 
najbolj veselo v hotelu Delfin, ki je poln upokojencev 
tudi nekaj pove.
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Izdelki
za zdravo življenje
Tomažičeva 10, Izola 

(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 
Urnik: 8-12,16-19, sobota: 8-12

Tel : 640 - 40 - 64
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ZVEZA ZA PRIMORSKO 
Klub svetnikov ZZP - OS Izola

To rubriko seveda že dobro poznate in ni treba ponavljati, da v njej 
objavljamo različna pisma, namenjena uredništvu ali drugim bralcem 
M andrača. Skratka: Zanimajo nas pisma z vsebino in z veseljem jih bomo 
še naprej objavljali.

IZOLSKI VRVASI SE NE DAMO
Piscu pisma bralcev iz prejšnje številke sporočamo, da smo izolski 
vrvaši še kako živi in delavni in da je bralcem Mandrača natrosil 
nekaj velikih laži ter nam prizadejal moralno škodo.
Vrvaški klub 100 plus iz Izole je gotovo eden najbolje 
organiziranih tovrstnih klubov v Sloveniji in ima urejene vse 
potrebne dokumente za svoje delo, kar verjetno moti nekatere 
druge klube, ki teh pogojev nimajo. To pa seveda ne pomeni, da 
nismo imuni na čisto objektivne pogoje dela in nastopanja med 
katere sodi tudi bolezen, zato se tudi nismo mogli udeležiti druge 
tekme za državno prevenstvo v Kršanu (hrvaška Istra). O tem smo 
obvestili organizatorja tekme, se mu opravičili in odšli, ne da bi 
razmišljali o tem, da bo to povzročilo takšne probleme klubu iz 
sosednjega mesta. O tem, da smo še vedno aktivni so se sosedje 
lahko prepričali na tretji tekmi v Kopru, saj smo z našim nastopom 
gotovo popestrili njihovo koprsko noč.
Seveda pričakujemo, da se nam bo avtor omenjenega pisma 
opravičil, sicer bomo morali za to uporabiti pravna sredstva.

predsednik VK 100 plus Izola: Danilo Marjon

BORUTU
Pahorček lepi v parlamentu sediš, 
o sreči in sanjah nam govoriš.
Ali sploh veš, kako je brez službe živet, 
in plačo najmanjšo na mesec imet?

Ko zdaj govoriš in govoriš, 
ali veš, da pred Bizjakom stojiš.
Zdaj nima sivih las samo malo, 
v službi človekovih pravic je dobil sivo glavo.

Lep imaš stas, še lepši pa glas, 
upam da iskreno misliš na nas.
Res, zvezde so tam, kjer so bile, 
hvala da daleč enako za vse.

bralka Mandrača
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g-mail: MANDRAC@S-NET.NET
ZR: 51430 - 603 - 32431 /Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola____________

ODPRTO PISMO
Spoštovana Županja Breda PEČAN!

Svetniki ZZP Izola smo se po daljšem razmisleku že v izjavi ob 
prvem, neuspelem sklicu 5. izredne seje izrekli o tem, da na izredni 
seji občinskega sveta ne želimo sodelovati. Navedli smo tudi 
razloge.
Po dogajanju in pisanju v preteklih dneh, se tudi tokrat upiramo 
"organiziranim izrednim razmeram" v Izoli. Danes, ko se piše leto 
2001, ko beležimo že desetletno samostojnost in suverenost naše 
države, ko smo (ali naj bi) zaključili vsaj "malo šolo" demokracije, 
ne moremo in nočemo razumeti umetno-nastalih izrednih razmer. 
Odlok, na osnovi katerega se govori o izrednih razmerah, je bil 
sprejet pred več kot letom dni in je odgovornim namenil točno leto 
dni časa za urejanje obravnavanih zadev (med drugim lahko 
povem, da smo sprejetju odloka svetniki ZZP nasprotovali). V 
omenjenem veljavnem odloku je natančno zapisano tudi kako 
morajo odgovorni postopati v kolikor koncesija ni podeljena, 
izrednih razmer (vsaj sodeč po odloku) torej ni! V kolikor obstajajo 
drugačni razlogi za "izrednost" stanja v Izoli, bi o tem želeli 
takojšnje in izčrpne informacije.
Izredna seja, kije bila sklicana dne 19.07.2001 ni uspela, današnja, 
sklicana dne 30.07.2001, bo morda uspela, saj so v vmesnem času 
zvonili prenekateri telefoni, morda pa tudi ne bo uspela, saj je 
veliko svetnikov že na dopustih, še več pa je takih, ki ne nasedajo 
fantomskim izrednim razmeram.
V vsakem primeru nam preprost izračun pove, da bi lahko v času, 
ki je bil na voljo, sklicali (povsem) redno sejo in predlagano 
koncesijsko pogodbo obravnavali v rednem postopku. Pa ni bilo 
tako. Razlogi za to nam niso znani, vemo le, da se zadnje čase v 
Izoli vse preveč mudi. Tudi zadnja seja komisije, na katero je bil 
naš član vabljen le dan prej (s pošto, ki ne nosi poštnega žiga) je bil 
sklicana "zadnji moment", čeprav je bilo besedilo pogodbe za 
koncesijo na komisiji takrat že usklajeno. Ne gre namreč pozabiti, 
da je bila komisija oblikovana za pripravo koncesijskega 
akta-pogodbe, ne pa za pogajanja z morebitnim koncesionarjem 
(preoblikovanje pogodbe po pogajanjih s koncesionarjem pa bi to 
lahko bilo). Še več. Na nadaljevanje omenjene seje naš član 
Aleksander Krebelj ni bil vabljen.
Glede na vašo izjavo v Primorskih novicah z dne 27.07.2001, v 
kateri pravite: "Če koncesijska pogodba 1. avgusta ne bo podpisana 
ali podaljšana, bo moja naloga, da kot objektivno odgovorna za 
varnost in življenje v občini, na podlagi 56 člena občinskega statuta 
sprejmem začasne nujne ukrepe. Za obdobje, dokler ne bomo 
izpeljali javnega razpisa in izbrali upravljalca, bom določila 
začasnega upravljalca.", vam predlagamo naslednje:
* Upoštevajte pristojnosti, ki jih navajate v zgoraj citirani izjavi in 
sami uredite razmere, na svojo odgovornost seveda.
* Občinskemu svetu objasnite:
* zakaj odlok do 31.07. 2001 ni bil izveden?
* kdo je odgovoren in zakaj se je o izpolnjevanju odloka govorilo 
šele tik pred njegovim iztekom?
Svetniki ZZP še vedno pričakujemo, da koncesijska pogodba ne bo 
sklenjena in da bodo v nadaljnjih postopkih dosledno spoštovana 
določila veljavnega odloka, kakor tudi statuta in poslovnika.

klub svetnikov ZZP Izola 
zanj predsednik Aleksander KREBELJ



SEJE O KONCESIJI NI BILO
Za ponedeljek sklicana izredna seja občinskega sveta na kateri naj bi 
občinski svetniki razpravljali in odločali o predlogu koncesijske pogodbe 
za upravljalca izolske marine je zaradi nesklepčnosti odpadla.
Tisti, ki naj bi predlog podprli so bili v glavnem prisotni, onih, ki so mu 
nasprotovali pa v večini ni bilo. Res je, da sta prišla svetnika LDS in 
ZZP, vendar njuna prisotnost ni bila več pomembna, saj je bilo jasno, 
da že zaradi odsotnih dveh svetnikov ZLSD in Italijanske skupnosti 
(Jamnik, Siljan) zbor ne bo sklepčen. Tako so se svetniki razšli in 
županja ter občinska oblast so ostali z žerjavico v roki. Rezultat je 
zapisan v tokratnih uradnih objavah, nekaj obrazložitev pa je povedala 
županja Breda Pečan na tiskovni konferenci.

EKONOMSKO POUČNI NE FORMALNO PRAVNI ZAPLET
Na tiskovni konferenci je županja Breda Pečan številnim prisotnim 
novinarjem predstavila vsebino pisma, ki smo ga v Mandraču objavili že 
prejšnji teden in dodala informacijo o tem, kdo je pred letom dni odločal 
za podelitev koncesije brez razpisa ter ponovila, da to ni pomembno saj ko 
občinski svet nek sklep sprejme je vseeno kako glasuje kateri od 
svetnikov.
Predsednik komisije za pripravo pogodbe, Branko Simonovič pa je 
dodal, da enostavno ne razume obnašanja tistih svetnikov, ki 
onemogočajo razpravo o vsebini pogodbe, saj je ta, po njegovem 
mnenju, dobro pripravljena in vsekakor varuje interese občine Izole. "Z 
vso odgovornostjo lahko trdim, da predlog nikjer ne presega odloka, ki 
mu je bil osnova in mislim, da je dober ter ščiti premoženje občine in 
grajeno varno dobro. Skrbi tudi za vzdrževanje varnosti in kvalitete vode 
in sploh zagotavlja tisto, kar doslej ni bilo mogoče zagotavljati. V komisiji 
so bile zastopane vse stranke in nekakšne laži o nekih drugačnih pogojih 
ne vzdržijo. Izola je majhna, vsi se poznamo in vemo, da ima laž kratke 
noge. To morajo vedeti vsi tisti, ki zdaj s tem v zvezi prodajajo laži 
Pa še nekaj zanimivih vprašanj in odgovorov.

- Ali je res, da je komisija začela z delom prepozno?
- Mi enostavno nismo vedeli kako dovolj pravično določiti koncesijsko 
dajatev. Ko smo izvedeli še to, da gre Marinvest v postopek prisilne 
poravnave pa smo se dela začeli odgovorno in hitro. Od 15. maja do 
začetka julija ko smo jo dodelali in se začeli pogajati s koncesionarjem 
pa seje kar nekajkrat zgodilo, da komisija ni bila sklepčna, ker nekateri 
člani komisije, ki zdaj nasprotujejo podpisu pogodbe niso prišli na sejo. 
Če so takrat menili, daje treba na ta način onemogočati delo komisije 
bi bilo prav, če bi to glasno povedali tudi zdaj.
- Ali bo zdaj upravljalec moral občini kaj plačati?
- Direktor Portinga je seznanjen s tem, da seje ni bilo in da bo zadolžen 
kot začasni upravljalec, mislim pa da ne bo od nas zahteval nobenih 
odškodnin, saj bo še vedno lahko posloval s pobiranjem najemnine 
oziroma privezov.
- Kako bo torej s plačili?

NOVO v Reviti
ITfaj(Vfo ■ prva prodajalna z medicinskimi pripomočki v Izoli
_______ Tomažičeva 10 (Hotel Delfin ■ vhod s parkirišča)_________

PREŽENITE BOLEČINE V VRATU, 
RAMENIH IN HRBTU.

Zbudite se resnično spočiti.

VELIKA IZBIRA 
ORTOPETSKIH VZGLAVNIKOV

Želimo Vam miren in zdrav spanec.

NOV URNIK: 8-12 in 16-19, sobota 8-12
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UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
s

- Iz sklepa bo jasno, da občina ne bo ničesar plačala, saj občina doslej 
od nikogar, kije upravljal marino ni dobila niti tolarja. Zdaj smo imeli 
možnost da dobimo prvo koncesijsko dajatev a smo jo zavrgli. Upam 
le, da se bomo dovolj hitro dogovorili o razpisu in izbrali 
koncesionarja, ki pa se bo verjetno branil plačila za nazaj.
- Ali se ve, kdo se še zanima za upravljanje marine?
- Nimamo ne uradnih niti neuradnih informacij. Slišali smo, daje to 
menda Istrabenz a so to le govorice s ceste. Res pa je daje Istrabenz to 
ponudbo že dal pred časom a takrat še nismo imeli koncesijskega akta, 
zato smo mu odgovorili, da njegov interes nima podlage ker mora po 
zakonu biti prva koncesija oddana sedanjemu upravljalcu.
- Je ta zaplet upravne ali politične narave?
- Mislim, daje gospodarsko politični oziroma gospodarski v povezavi s 
politiko.
- Ali se je začel boj do konca?
- Mislim, da ne, daje treba predvsem urediti stvari. Mi imamo le bolj 
oster boj, ki se bije na polju občinskega sveta in jeseni, ko bomo vsi 
malo prespali te zadeve in imeli več časa za premislek bomo znali najti 
prave rešitve.
- Ali odloki občinskega sveta za občino niso zavezujoči?
- Seveda so zavezujoči, tudi če je kdo takrat glasoval drugače. To je 
sklep občinskega sveta in ta mora veljati.

LDS ZAHTEVA PLAČILO ZA UPRAVLJANJE
Izolska LDS ob zadnji nesklepčni seji ni izdala nobenega posebnega 
mnenja ali informacije za novinarje, zato pa je Evgenij Komljanec v 
uredništvu povedal naslednje:
"Mi v LDS smo zadovoljni, da smo prišli do edinega poštenega 
načina dodelitve koncesije, to je z javnim razpisom, nismo pa 
zadovoljni z načinom kako smo do tega razpisa prišli. Čeprav smo 
ponudili kompromisno rešitev da se Portingu podaljša upravljanje 
pristanišča za šest mesecev proti plačilu (kar je izredno 
pomembno) in da se izvede javni razpis je županja ob odsotnosti 
svetnika svoje stranke in italijanske skupnosti prišla do možnosti, 
da sama podaljša upravljanje marine Portingu d.o.o. in to 
brezplačno. Ostro zavračamo vse očitke, da smo krivi za izpad 
prihodka občinskega proračuna ampak to lahko pripišemo 
županji, ki že v prvi odločbi za upravljanje marine ni predvidela 
odplačnega upravljanja ampak je podelila brezplačno upravljanje 
in očitno to želi storiti tudi zdaj. Zato predlagamo da čim prej 
sedemo za skupno mizo in skušamo preprečiti, da ne bi prišlo do 
oškodovanja občinskega premoženja in bi tudi občina Izola imela 
nekaj od tega upravljanja z marino."

W MHUtns®
POVEČAVA <

ob razvijanju filma in izdelavi slik Vam 
PODARIMO BREZPLAČNO POVEČAVO 

enega od posnetkov v formatu 20X30 cm
Pričakujemo vas v prenovljenih poslovnih prostorih 

s še pestrejšo ponudbo.

Tel.: 066/ 640 - 39 - 77, Drevored Lmaja 4a, Izola
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Nujni ukrepi za prometno varnost

POSEBNI VARNOSTNIKI IN 
VEČERNA ZAPORA PROMETA
Sončno nabrežje ima vse značilnosti mediteranskega korza in 
število večernih sprehajalcev je zadnje čase že tolikšno, da na 
pešpoti nastaja prava gneča, medtem ko je cesta rezervirana za 
avtomobiliste in motoriste od katerih večina ne spoštuje 
prometnega znaka, ki to cono razglaša za cono umirjenega 
prometa.
Se enkrat je treba povedati, da imajo na takem območju absolutno 
prednost pešci, vendar si tega ne upa, posebej ob večernih urah, 
dokazovati nihče. Kakšnih deset mladih Izolanov si s svojimi vozili 
namreč izbere vsak večer ta cestni odsek za preverjanje svojih in 
avtomobilovih oziroma motorjevih sposobnosti. Enostavno počakajo, 
da gre policijska patrulja mimo, potem pa se cesta spremeni v dirkališče. 
Takšno obnašanje je za urejen turistični kraj seveda nevzdržno, zato se 
je sestal Sosvet za varnost v prometu, ki deluje pri uradu županje in 
sprejel nekatere nujne ukrepe, ki bodo gotovo razveselili veliko večino 
domačinov in gostov in spravili v slabo voljo nekaj nediscipliniranih 
voznikov.
Na seji Sosveta, ki je bila v sredo, 1. avgusta, je bil najpomembnejši 
gotovo dogovor o angažiranju varnostnikov, ki bodo v avgustu 
mesecu nadzorovali prometno najbolj ogrožena območja in sicer tisto 
pri svetilniku in pešpot med Delfinom in Simonovim zalivom. Poleg 
tega bodo varnostniki nadzorovali tudi ulice in trge, ki so zaprti za ves 
promet oziroma so cone umirjenega prometa, zdaj pa se po njih mimo 
prevažajo skuteristi, kot da prometni znaki zanje ne veljajo.
Posebna novost bodo grbine (ležeči policaji), ki jih bodo postavili na 
Sončnem nabrežju in vpadnicah že sredi naslednjega tedna. In da bi to 
območje res postalo varen kraj za sprehajanje bo že od te sobote 
Sončno nabrežje ob večerih zaprto za ves promet, do konca avgusta pa 
bo zapora vsak večer od petka do nedelje.
Seveda vse te akcije in ukrepi ne bodo brez stroškov za občinski 
proračun, vendar so nujni, saj peščica, v glavnem domačinov, s svojim 
prepotentnim obnašanjem in nespoštovanjem kakršnekoli avtoritete 
ogroža življenja vseh, ki tam živijo, delajo ali se zgolj sprehajajo. 
Njihovo obnašanje bo občino stalo toliko, da bi z istim denarjem lahko 
omogočila popravilo vsaj enega otroškega ali športnega igrišča.

NI IDEALNIH REŠITEV
Kdor odloča pač mora 
vedeti, da bo s svojimi 
odločitvami žel dobre in 
slabe reakcije, pri oblasti pa 
je to sploh nekaj običajnega.
Seveda so poteze in odločitve, 
ki "zadenejo" manj ljudi in 
se o njih komaj kaj pove, 
nekatere pa so take, da gredo 
na cesto cela mesta.
V Izoli takšnih nimamo prav 
veliko, res pa je, da seje v zadnjem času zvrstilo nekaj odločitev, ki so bile 
na prvi pogled brez pripomb, potem se je zazdelo, da so bile morda 
zgrešene in končno smo ugotovili, da je vse odvisno od tega, kdo jih 
ocenjuje. Odločitev, da se zagotovi prosto sprehajanje po celotni 
Lungomare od Scetilnika do Belvederja so pozdravili sprehajalci, toda 
občino bo to stalo kakšnih 10 milijonov tolarjev. Potem so odločitev 
pozdravili kopalci siceršnji obiskovalci plaže pa pravijo, daje zdaj, ko je 
brezplačna, postala navadna štala. Končno so se oglasili trgovci s plaže pri 
svetilniku in povedali, da so zaradi tega ukrepa izgubili vse turiste in da so 
jim ostali le domačini. Pa so prišli domačini in rekli, da je na plaži pri 
svetilniku zdaj lepo, ko je spet postala mestna, naša plaža. Toda spet so se 
našli nergači in povedali, da jim gre plaža na svetilniku zdaj na živce, ko so 
na njej sami starejši domačini. Skratka, takšne so reakcije na ukrep, ki gaje 
skoraj "izsilila" manjša skupina sprehajalcev. Kako bo šele zdaj, ko je 
občina sklenila najeti dodatne varnostnike in bistveno omejiti promet po 
mestu. Lahko si mislimo koliko različnih mnenj bomo slišali v naslednjih 
dneh. Ampak tako je pač z odločitvami. (DM)

Podjetje TPC Livade gradi vodni park

"Imamo vse potrebne papirje!" 
Zadnjo besedo ima ustavno sodišče
Na prostoru opuščene stavbe 
kamnoloma in odlagališča 
dotrajanih vozil v Izoli nastaja 
poslovno - apartmajsko 
stanovanjski kompleks Vodni 

ark Livade.
e isti dan, ko je investitor, TPC 

Livade d.o.o., pridobil 
pravnomočno gradbeno dovoljenje, 
je pričel pripravljalna dela za 
gradnjo turistično - poslovno - 
stanovanjskega centra Vodni Park 
Livade v Izoli.
"Zaradi pritožbe sosedov na izdajo lokacijskega dovoljenja se je začetek 
del zavlekel za celo leto. Sedaj končno gradimo, in to na osnovi 
veljavnega občinskega odloka o zazidalnem načrtu Livade II in na 
osnovi pravnomočnega gradbenega dovoljenja. Doslej je bila v projekt 1. 
faze vložena milijarda tolarjev in če bi res ustavili projekt, bo nekdo 
moral ta vložek plačati," je prepričan direktor podjetja TPC Livade 
Leopold Gorjup.
Za kaj pravzaprav gre? V našem časniku smo že v lanskem oktobru pisali o 
domnevno neusklajenem občinskem odloku, zaradi katerega je vlada 
kasneje sprožila ustavni spor za presojo zakonitosti. V danem primeru naj 
bi šlo za kmetijska zemljišča prve kategorije. "To nikakor ne drži, saj smo 
še pred sprejetjem sedaj kar naenkrat spornega zazidalnega načrta 
pridobili strokovno mnenje inštituta za kmetijstvo, ki jasno govori, da ne 
gre za tovrstna zemljišča. Poleg tega na tem območju, ki je z vseh strani 
poseljeno s stanovanji, nikoli ni bilo intenzivne kmetijske pridelave. V 
Izoli moramo imeti na razpolago zadostne površine za razvoj in 
stanovanjsko gradnjo. Tu je za slednjo še edino primerno območje, poleg 
tega pa bo vodni park za mesto pomenil vsestransko pridobitev in 
obogatitev turistične ponudbe," trdi županja Breda Pečan.
Država se ne drži rokov?
Po "spornem" zazidalnem načrtu je namreč poleg turistično-poslovnega 
centra Livade na tem območju glede na dolgoročne potrebe po izolskem 
dolgoročnem in srednjeročnem družbenem planu predvidena še 
stanovanjska gradnja.
Pred štirimi leti so v občini poleg spremembe družbenega plana sprejeli še 
nov zazidalni načrt, ki ga je plačalo podjetje TPC Livade d.o.o. Po dveh 
javnih razgrnitvah, poudarja županja Pečanova, so občinski svetniki 
predlagane spremembe družbenega plana m zazidalni načrt tudi potrdili, 
čeprav občina ni prejela obveznega soglasja k spremembam družbenega 
plana. No, resnici na ljubo tudi negativnega soglasja v zakonitem, 
petinštiridesetdnevnem roku niso dobili, zato so, še pojasnjuje naša 
sogovornica, menili, da se je vlada s spremembo strinjala. A je negativno 
soglasje, čeprav z zamudo, vseeno prispelo na občinski naslov, in to le nekaj 
dni pred sejo občinskega sveta. "Ker smo menili, da gre za prekluzivni rok, 
točke nismo umaknili z dnevnega reda," je povedala županja in dodala, da 
so bili svetniki, ki so spremembe družbenega plana in zazidalni načrt 
potrdili, seznanjeni z negativnim soglasjem. Julija 1999. leta je bil sprejet še 
odlok o spremembah in dopolnitvah prostorskih sestavin in na podlagi 
vsega naštetega je investitor za vodni park začel zbirati potrebna soglasja.
"Sodišče ni zadržalo izvajanje odloka"
Kakorkoli že, od letošnjega 23. maja tam, kjer naj bi v dobrih dveh letih 
zrasel vodni park Livade, brnijo stroji delavcev podjetja GIP Stavbenik 
d.d. Koper, ki je tudi lastnik dvajsetih odstotkov tamkajšnjih zemljišč in 
večinski lastnik podjetja TPC Livade d.o.o.
V prvi fazi, pojasnjuje Leopold Gorjup, končana naj bi bila do prihodnjega 
maja, gradijo na 2300 m2 površin poslovno-apartmajsko-stanovanjski 
objekt s 24 stanovanji in 28 apartmaji ter sosesko s 17 vrstnimi hišami. 
Čeprav so sprva načrtovali in občanom "obljubili" postavitev 
vodno-rekreacijskega dela, so se bili zaradi tehničnih razlogov "prisiljeni 
odločiti drugače, saj 1. faza zajema tudi vrtino za zajem termalne vode. 
Zato bomo najprej zgradili poslovno-stanovanjski del, kasneje pa še 
vodni park s termalno, sladko in slano vodo ter hotel," pove Gorjup. 
Pojasnilo pa smo poiskali tudi na upravni enoti v Izoli. "Doslej smo dobili 
štiri vloge za izdajo lokacijskih dovoljenj za posege v območju 
turistično-poslovno-stanovanjskega centra Livade. En postopek je že 
končan z izdajo pravnomočnega gradbenega dovoljenja in se na terenu 
že izvaja, čeprav vemo, da je pobuda za presojo ustavnosti in zakonitosti 
občinskega odloka o zazidalnem načrtu Livade II. na ustavnem sodišču. 
Sodišče namreč ni zadržalo izvrševanja odloka do odločitve," pojasnjuje 
načelnik upravne enote v Izoli Branko Andrejašič.

Kristina Menih-Mihalič (Večer)



SLABA DELITEV DELA NA MORJU
Zaključuje se obdobje sprejemanja 
najnujnejše zakonodaje s področja vod, od 
pomorskega zakonika, ki je že sprejet do 
zakona o vodah, ki je še v pripravi. Poleg 
teh dveh najpomembnejših zakonskih 
aktov je že sprejetih kar nekaj zakonov, ki 
tako ali drugače urejajo ravnanje z 
morjem, obalo pa tudi promet na morju.
In čeprav so pri pripravi zakonov sodelovali najrazličnejši strokovnjaki in so se 
usklajevala različna ministrstva se je na koncu vendarle zgodilo tako, da 
pristojnosti posameznih služb niso natančno opredeljene oziroma, da so 
nekatere službe brez posameznih pristojnosti, ki se sicer zdijo normalne.
Eno takšnih spoznanj je, da pomorska milica pravzaprav nima možnosti 
ustaviti in legitimirati plovilo oziroma upravljalca plovila, če ta s svojim 
ravnanjem ne ovira varnosti plovbe. To delo lahko po zakonu opravlja 
pristaniška kapitanija, ki pa nima menda pravice stopiti na krov plovila, ki ga 
ustavi med vožnjo. Policisti se rešujejo z drugimi zakoni s pomočjo katerih 
lahko napovedo utemeljen sum, da se s plovilom, naprimer, prevažajo ilegalci 
in potem plovilo lahko ustavijo.

redu pričajo tudi primeri, ko ena od služb 
ni mogla posredovati, ker je bila brez 
plovila a ni prosila za pomoč drugo 
službo, ker je za ugled službe menda zelo 
pomembno koliko dela ima kdo. Še 
sreča, da se možje, ki opravljajo ta dela 
med seboj že dolgo poznajo in tako na 
osebni ravni urejajo probleme. Če bi 
čakali na dogovore ministrstev bi bili 
zares daleč narazen.

NAPOVED RIBIŠKEGA PRAZNIKA

Javni poziv
Piranski mirovni skupini in vsem meščanom Pirana

Izola je dve leti zapored skušala narediti konec stoletnemu sovraštvu 
in vojnam med našima mestoma, žal brez uspeha. Piranska mirovna 
skupina ni hotela podpisati listine, s katero bi dokončno utišali vse 
figove topove in bodočim rodovom zagotovili mir in blagostanje.
V Izoli smo še vedno pripravljeni napraviti konec sovraštvu. 
Piransko mirovno skupino zato pozivamo, naj pripravi svoj predlog 
mirovne listine, ki bi jo lahko podpisali dne 25.08.2001 ob 20.00 uri 
na Velikem trgu v Izoli v prisotnosti javnosti in mirovnih 
posrednikov.
Izolani smo že naredili prvi korak v prid podpisa mirovne listine in 
zamenjali dosedanjega glavnega pogajalca z novim diplomatom, ki 
bo znal z novimi argumenti (morda celo z večjim figovim topom) 
zagovarjati interese Izole.
Upamo, da boste v predlogu mirovne listine upoštevali naša 
dosedanja pogajalska izhodišča, kot pogoj za podpis pa dodajamo še 
naslednja:
- zahtevamo, da se piranska pogajalska skupina distancira od 
poskusa kraje izolskega uglednega meščana Pietra Coppa, ki smo ji 
bili priče pred dobrim mesecem dni in je v nasprotuju z izolskim 
statutom (AD 1360), ki v točki 42 pravi:"Del Pod.à, il q.le non deve 
intrometter gli Beni di alcuno, il q.le sia fuori della Terra d’isola se 
prima non sarà per il Comun pubblicam.te proclamato". Enako 
postavko vsebuje tudi Piranski statut, kije slaba kopija Izolskega.
Piranski pogajalski skupini ponujamo dve možnosti in sicer:
- javno priznanje, da je prišlo do lapsusa in bi se delo našega 
meščana De summa totius orbis in Portolano moralo namesto 
PIR A NSKI K ODE K S imenovati PIRATSKI K ODE K S ki se pod 
tem imenom lahko še naprej hrani v Pokrajinskem muzeju Piran, ali,
- da javno razglasi kompenzacijo, s tem da se Tartinijev VRAŽJI 
TRILČEK preimenuje v IZOLSKO POSKOČNICO (v izolski 
glasbeni šoli hranijo kopijo partiture, zato s formalnopravne plati ni 
zadržkov).

Z dolžnim spoštovanjem.
Mirovna skupina 

mesta Izola

TRG PRIJETNIH DOGODKOV
Manziolijev trg je bil obnovljen z željo, da postane osrednji izolski prireditveni 
prostor. In če prvo leto po obnovi to še ni bilo čisto realizirano je letošnja 
poletna sezona že dokazala, da je trg lahko dobro prizorišče za najrazličnejše 
dogodke, od gledaliških do plesnih in glasbenih nastopov. Tudi obisk je letos 
izvrsten tako da zdaj dogodkov sploh ni treba več napovedovati. Obiskovalci 
preprosto pridejo na trg in vprašajo: Kaj pa bo danes?

Na lep sredin večer smo na 
trgu pripravili uprizoritev 
veseloigre Trije Tički v kateri 
smo se lahko nasmejali 
igralcem novoustanovljene 
gledališke skupine Potujoči 
komedianti. Skupina deluje 
pod vodstvom Sergeja Verča, 
poleg njega pa jo sestavljajo 
še nekateri starejši igralci in 
igralke Stalnega slovenskega 
gledališča iz Trsta.

Tudi letošnji festival 
Melodije morja in sonca je 
s svojim otroškim in 
najstniškim večerom 
poskrbel za zabavo 
najmlajših poslušalcev pop 
glasbe in njihovih staršev. 
Celotni večer je posnela 
TV, od zadaj, kjer se je 
preganjala trema pa smo 
fotografijo naredili mi.

Tudi pihalni komorni 
orkester smo videli in slišali 
na Manziolijevem trgu. Dan 
je bil sicer nenavadno 
hladen in deževen toda 
najboljši učenci štajerskih 
glasbenih šol iz Avstrije, 
združeni v orkester Steyer so 
odigrali nekaj poskočnic, za 
resnejši koncert pa dan ni bil 
dovolj lep.

Pet kilometrov od Izole se je 
dogajala Koprska noč, ki jo je 
obiskalo več kot 100 tisoč ljudi 
in vendar jih je ostalo še dovolj 
za izvrsten obisk koncerta petih 
kanadskih indijank z imenom 
Kanenhi:io. Slišali smo kako so 
peli in igrali njihovi 
predhodniki ter izvedeli 
marsikaj o njihovem življenju, 
pogrešali smo le prevod 
zanimivosti, ki sojih natrosile.

Izraelski glasbenik Yair Dalal z beduinskima glasbenikoma je vnesel nekaj vročih 
ritmov in hkrati prefinjene duhovnosti v sicer veseljaško Koprsko noč. Le nekaj 
minut je trajalo medsebojno spoznavanje potem pa seje rodilo prijateljstvo, ki seje 
končalo z dolgim aplavzom ob koncu njihovega koncerta.
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NOGOMET
KORTEŽANI PREPRIČLJIVO
Nogometaši NK Avtoplus iz Kort 
so že sredi julija začeli priprave na 
novo tretjeligaško sezono, 
bistvenih sprememb v moštvu pa ni 
in tudi na trenerski klobi bo še 
naprej trener Žeželj. Očitno so se 
lotili priprav dovolj resno, tako da 
so na prvih dveh pripravljalnih 
tekmah zmagali. Najprej so z 9:0 
premagali ankarančane, potem pa s 
3:1 še igralce Radia Capris iz 
Šmarij. V sredo so gostovali v 
Ilirski Bistrici, potem pa bodo 
počakali na prvo prvenstveno 
tekmo s Šmarčani. Njihovi cilji v 
prvenstvu so eno od prvih treh mest 
na lestvici.
AVTOMOBILIZEM
Na gorsko hitrostni dirki Ferari v 
Ilirski Bistrici so nastopili tudi 
nekateri izolski vozniki. Andrej 
Jereb je bil v 4. diviziji drugi in 
najboljši od ralistov, v 2. diviziji je 
bil Robi Kocjančič šesti, v razredu 
seicento pa je bil Boris Bržan drugi, 
Miloš Počkaj pa tretji. Doživeli pa 
smo tudi nastop še ene ženske 
Ticijane KObal, ki sploh ni bila 
zadnja.

KAPUČINO

SHU 0M3 HM]

BO KOPER 01IMPIISK0 SREDIŠČE P
Večnamenska dvorana, športni center na 
Bonifiki, nov olimpijski bazen, povečane 
turistične zmogljivosti, poleg tega pa še 
ugodne klimatske razmere, so dejstva, zaradi 
katerih bi Koper prav lahko postal prvi 
nacionalni olimpijski center v Sloveniji. 
Nastanek centra podpirajo tudi predstavniki 
slovenskega Olimpijskega komiteja, ki so se 
v ponedeljek (30. julija) v Kopru srečali s 
predstavniki Mestne občine Koper in 
Športne zveze.
Prizadevanja za olimpijski center, ki naj bi

zaživel v Kopru, so sicer stara že tri leta. Takrat 
se je skupščina olimpijskega komiteja 

seznanila s ponudbo o nastanku centra, vendar 
takrat v Kopru še niso imeli pravih objektov. 
Zdaj objekti so.
Zato naj bi občina imenovala projektno 
skupino, ki bi pripravila elaborat celotne 
ponudbe, na podlagi katere bi Olimpijski 
komite Kopru podelil status nacionalnega 
olimpijskega centra. Kot je rekel generalni 
sekretar Tone Jagodic, bodo v olimpijskem 
komiteju pomagali pri promoviranju centra pri 
nacionalnih športnih zvezah.
Za nas Izolane je takšna informacija seveda 
zanimiva zato, ker nas lahko začne dajati zavist 
ob misli, da bodo sosedje spet pobrali državni 
denar za pokrivanje tudi lastnih potreb, hkrati 
pa je to lahko poduk tistim, ki jim je 
organiziranje športa poklic, da se morajo 
resneje lotiti projektov s katerimi bi občina 
lahko kandidirala za različne slovenske in 
mednarodne fonde pomoči.
m K ______ _

NAMIZNI TENIS
Konec prejšnjega tedna se je v 
Temiju v Italiji končalo 9-dnevn0
Evropsko prvenstvo za mladino
Največ uspeha od slovenskih igralk 
je imela ravno Jana Ludvik, ki je v 
šestnajstini finala premagala 
Čehinjo Hodacovo, 6. mladinko v 
Evropi. V osmini finala je bila proti 
Romunki NckUli v obeh nizih blizu 
uspeha, a je bila tekmica v ključnih 
trenutkih bolj zbrana. Tako je Jana 
dosegla uvrstitev med 16 najboljših, 
kar velja za izredno dober rezultat.
V ekipni konkurenci pa je državna 
reprezentanca mladink osvojila 
končno 10. mesto v konkurenci 
skoraj 40 držav. Vse igralke so še 
naslednje leto mladinke, tako da se 
bodo naslednje leto v Moskvi borile 
za medaljo na ER
Do EP je Jana v zadnjih 5 tednih 
zbrala preko 50 treningov Dva
tedna je doma delala na telesni 
pripravi, dva tedna v Kranjski Gori 
ter en teden v Temiju. Sedaj si bo 
privoščila zaslužen dopust do 
sredine avgusta, nato se bo 
pridružila klubskim treningom. 
ClaniCC so štartale s pripravami na 
novo sezono na kondicijskih 
pripravah v Kranjski Gori. V 
začetku avgusta pa bodo pričele z 
delom tudi ostale selekcije, 

predvsem pa tisti, ki bodo nosili glavno breme 
v svojih kategorijah.

ODBOJKA NA PESKU
HIV. Turnir veteranov 
(Dogodek v mestu Izola)
V soboto 28.7. je potekal na plaži 
Simonovega zaliva XIV. turnir v odbojki 
na mivki za veterane. Turnir smo zaključili z 
akcijo "sardele uber alles".
Razvrstitev:
1. Sarajevo-Hotel Imzit
Rožajac Adem, Turčalo Miralem, Begič 
Almir
2. Žuženberk
Brulec Bojan, Kosmina Gorazd, Pečar Tom, 
Čopi Marko
3. Stari mački lizola]
Kapel Klavdijo in Nevio, Nikolič Zoran

, ‘ POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Tudi tokrat "nič novega", vendar pa se stvari 
premikajo. Resje vse še počitniško, dejavnost 
je minimalna, oba kluba stvari urejujeta v 
senci. Vesti so zato redke in tihe. Tako je tudi z 
imenovanjem in sestavo nove moške

rokometne "vlade". Pa vendar je pricurljalo, da 
bo ponovno vzel stvari v roke g. Bomšek. 
Rokometni pedigre g. Bomška je Izoli poznan 
in upati je, da bo vse skupaj le speljal v mirne 
rokometne vode. Če je verjeti virom, bo ekipa 
le "normalno" nastopala v prvenstvu. Igralski 
in trenerski kader ni doživel nobene 
spremembe, spremenila so se pravila 
rokometne igre in ta bodo še največ spremenila 
dogodke na tekmah. Poostritev kaznovanj za 
prekrške dovoljuje sodnikom večji manevrski 
prostor in višje kazni (2+2 minuti, večja 
kontrola rezervne klopi). Izolska ekipa, znana 
po svojih besednih izpadih bo morala te 
spremembe zelo dosledno "zakupiti". Mislim, 
da bo moral trener opraviti kar precej

teoretičnih vaj iz teh novih pravil. Če se bo 
ponovila lanska praksa, ko je ekipa v 
povprečju igrala en polčas z igralcem manj, se 
ji tokrat obeta kar cela tekma z samo šestimi 
igralci. Nič kaj spodbudno, predvsem pa že 
obsojeno na poraze. Seveda je to teorija in 
statistika, pa vendarle bodo "mentalne" 
priprave imele sedaj večjo težo. Res se obeta 
nov list v igri rokometa, zanimivejše bo videti 
kdo bo glavni, igralci ali sodniki?

Gostišče Jasna
Izola-Dobrava tel.: 05/ 641 8354

http//izola.gvcri.net



VESLANJE 
Končno medalja!
BOŽiČ Boštjan iz veslaškega kluba ARGO Izola je na svetovnem 
prvenstvu za člane "B" v Linzu osvojil srebrno medaljo v dvojnem 
četvercu. Veslalje skupaj z NOVaK G., MiZOfit D. iz koprskega Nautilusa 
in z Blejčanom ž. Galičičem.
V predtekmovanju so brez večjih problemov osvojili 1. mesto in se 
uvrstili direktno v finale, kjer kljub poskusom niso mogli ogrozit 
prvega mesta Nemcev, kakor tudi Avstralci niso mogli ogroziti drugega 
mesta naše posadke.
S šolo veslanja smo v našem klubu začeli 1. 1989, prvi sadovi takega 
dela pa so se začeli kazati s svetovnim prvenstvom 1. 1995 v Poznanu, 
od takrat pa do danes smo veslači Arga vsako leto redno zastopali 
slovenske barve na svetovnih prvenstvih.
Zakaj "končno medalja?"
Boštjan je i 1998 prav v Linzu skupaj z I. ŽOlgaijem za las izgubil 
medaljo in dosegel 4. mCStO. L. 1999 bi moral nastopiti v dvojnem 
dvojcu z Mariborčanom Voršičem in ekipa bi po mojem mnenju lahko 
posegla po medalji, vendar sta po skrivnostih poteh 10 dni pred SP 
sedla v dvojni četverec z še dvema Mariborčanoma Toplakom in 
Volmajerjem. Lansko leto pa je v KOPOHliagnU Argov dvojni četverec 
(BOŽiČ, Gustinčič, JOViČiČ, ŽOlgar) zaradi vetra, ki je ustvaril nerealne in 
neenakopravne pogoje na progi, ponovno ostal brez medalje (5. mCStO). 
Letos pa se je za Boštjana končno vse srečno končalo. V sezoni je 
Boštjan na tekmah dokazoval dobro pripravljenost in je na selekcijskih 
tekmah v enojcu suvereno premagoval konkurenco, razen olimpijskih 
prvakov Copà in Špika. Prav zato ostaja nekaj grenkega priokusa, ker 
selektor ni poskušal dvojnega dvojca Špik ■ BOŽIČ, ampak določil za 
svetovno prvenstvo članov "A" v Luzemo posadko špik ■ Mizerit v 
dvojnem dvojcu, kateri seveda želimo čimboljši rezultat. Nam pa ostaja 
motiv za doseganje še boljših rezultatov v enojcu v naslednji sezoni. 
Boštjan bo letos nastopil še na svetovnem prvenstvu za člane "A" v 
švicarskem Luzernu in to spet v dvojnem četvercu, v katerega pa bo
namesto Mizerita stopil bleičan Pirih.
Na svetovnem prvenstvu za člane "B" je sodeloval tudi Argov lahki
skifist Daniel Hrvat in je dosegel drugo mesto v enojcu, žal v
tekmovanju rezerv.

Veslaški klub ARGO Izola obvešča vse veslače in simpatizerje 
veslanja, da bo prodal nekatere čolne z zbiranjem pisnih ponudb. 
Seznam čolnov in pogoji nakupa so objavljeni na oglasni deski v 
prostorih V.K. ARGO Izola, kjer je možen tudi ogled čolnov, in sicer 
2. in 3. 8. 2001. Pisne ponudbe zbiramo do 10. 8. 2001 na naslov: 
V.K.ARGO Izola, Dantejeva 20, 6310 Izola

BOŠTJAN BI POLFINALE
Boštjana Božiča, ki bo nastopil tudi na članskem A prvenstvu v 
slovitem Luzernu smo ujeli med kratkim obiskom domačih, saj seje še 
isti dan (v torek) vračal na priprave na Bled. Povedal je, da se 
pripravljajo pod vodstvom selektorja Janše in da so pruiprave res dobre, 
tako da načrtujejo soliden nastop tudi v tej, bistveno težji konkurenci. 
"Seveda pa bi bila že uvrstitev v polfinale lep dožek" pravi Boštjan in 
prizna, da so za tako hudo konkurenco še vedno zelo mladi in 
neizkušeni. "Toda, če bi se ponudila priložnost za uvrstitev v finale bi jo 
seveda sprejeli z obema rokama" je še dodal.
Ob tem velja povedati, da Boštjan v svojih ambicijah ostaja realen. 
Zaveda se, da bi mu bilo lažje hoditi na trening iz Ljubljane (kjer 
študira) na Bled, vendar tudi privrženost domačemu klubu nekaj velja. 
Po končanem reprezentančnem nastopu se bo tako vrnil k svoji klasični 
disciplini "skifu", kjer pa v konkurenci s Čopom in Špikom verjetno 
nima veliko možnosti za uveljavitev.

Obetavni dvojni 
dvojec Božič - 
Žolgar, ki je imel 
veliko možnosti 
za prodor na 
svetovno sceno, 

pa je v 
vrhu

z novo posadko 
ostal le še 
Boštjan Božič.

NA M1ABINSKEM SP TUBI IZOLSKI VESLAČI
Kar smo potihem pričakovali se je zadnji vikend v meki slovenskega 
veslanja - Bledu tudi uresničilo. Vozovnico za nastop na mladinskem 
svetovnem prvenstvu v nemškem Duisburgu od 07. do 11.08. sta si 
priborili še dve posadki in sicer kombinirani dvojni dvojec v postavi 
Branko BAUK - veslaški klub "IZOLA" Izola, Tjaž BAUER - VK Piran in Ernad 
RASTODER - VK "IZOLA" kot rezerva v enojcu.
Pred tem pa so si nastop na mladinskem SP zagotovili še veslači Tomaž
HVALA in Andrej KRIŽMANČIČ v četvercu s krmarjem Miho Vičičem (vsi 
člani VK "IZOLA"] ter Bine PIŠLAR (VK "IZOLA"] v kombiniranem dvojnem 
četvercu skupaj s še tremi piranskimi veslači.
Prav od te posadke pričakujemo največ, saj smo najboljše veslače 
posedli v dvojni četverec. Ta čoln je že nekaj let udarna posadka 
slovenske reprezentance. Naj omenimo, daje ta posadka lansko leto na 
MSP v Zagrebu osvojila 6.meStO V finali! Dva člana te posadke sta tudi 
letos v čolnu (Bino PIŠLAR in MatOj RODELA - VK Piran), tako da ima 
posadka že nekaj izkušenj. V čolnu veslajo še Damir PERC in David 
BUBNIČ - Oba «K Piran Na zadnjem testu na Bledu je najboljšo 
pripravljenost pokazala prav ta posadka, 
od četverca s krmarjem in dvojnega dvojca vodstvo reprezentance 
pričakuje uvrstitev v mali tinaie ( od 7. dol2.mesta). Pred odhodom na 
MSP pa vse udeležence čaka še zadnji trening test na Bledu, ki bo od 
27.do 29.juliia na Bledu. Letošnja mladinska reprezentanca je 
najštevilčnejša odkar seje Slovenija osamosvojila. Leta 92' smo imeli 
na SP samo enega predstavnika z osvojeno zlato medaljo - Erika TUL-a. 
Letos, po desetih letih, potuje na MSP kar 21 slovenskih veslačev. Sicer 
pa imamo veslači v tem obdobju zatišje samo reprezentanco čaka 
svetovno prvenstvo. Drugi del tekmovalne sezone se prične konec 
avgusta in traja do prvega vikenda v oktobru z zaključno tekmo v 
Ljubljani. Po tekmi svetovnega pokala za člane A smo zvedeli, da bo 
naš najboljši veslač IZtOk ČOP letos ponovno organiziral tekmo enojcev 
na Ljubljanici. Ekshibicijske tekme se bodo po prvih napovedih 
udeležili vsi najboljši skifisti sveta.
V tem poletnem obdobju pa veslaški klub "IZOLA" Izola organizira 
tečaj veslanja, katerega trenutno obiskuje 37 mladih dCklCt in fantOV. 
Gostom izolske marine pa smo ponudili možnost rekreativnega 
veslanja. Za začetek je avstrijski gost, nekdanji veslač, odstopil klubu 
enojec za rekreativno veslanje.

Vlado KRULČIČ

Republika Slovenija 
UPRAVNA ENOTA IZOLA

OBČANE OBČINE IZOLA IN DRUGE UPORABNIKE 
UPRAVNIH STORITEV UPRAVNE ENOTE IZOLA, 

OBVEŠČAMO, DA SO URADNE URE ZA STRANKE OD 
23.07.2001 DALJE NASLEDNJE

PONEDELJEK OD 8,00 DO 12,00 URE IN OD 13,00 DO 15,00 URE. 
SREDA OD 8,00 DO 12,00 URE IN OD 14,00 DO 17,00 URE. 

PETEK OD 8,00 DO 13,00 URE.

NAČELNIK
BRANKO ANDREJAŠIČ, UNIV.DIPL.PRAV.

ŠPORTNO DRUŠTVO

I/ii*l iS
IZOLA / Ljubljanska 51 / tel. 6418-042

URNIK
pon-sob od 9 ■ 12 in 18.00 ■ 22 ure 

sob. do 21 ure

■ POLETNI POPUST
- posebne turistične ugodnosti 

za 7,10 in 15 dnevne karte 
• skupinski družinski popusti
■ program za učinkovito hujšanje
■ izredno ugodne karte za mlade
■ brez letne vpisnine 
Obiščite nas v starem mestnem jedru na LJUBLJANSKI 51 v Izoli



[q m o
4.avgust - sol 

21.30 Nanzioliiev trg

Ankala
Mediteran festival

Galerija INSULA
PETER VERNIK 
VIKTOR GOJKOVIČ akti-glave

galerija ALGA
razstava udeležencev

XII. MEDNARODNEGA 
SLIKARSKEGA EK TEMPORA

kino ODEON
Ena najbolj znanih avstralskih etno skupin so gotovo Ankala. Prihajajo 

v razširjeni zasedbi, kjer se klasičnim inštrumentom aboriginov 
(didgeridoo, različna tolkala) pridružujeta flavta in celo harmonika, 

kar odpira nova obzorja takoimenovane World music

5.avgust - nedelia 
10.00 Park Pietro Coppo

Pihalni orkester Krka 
zdravilišča

8.avgust - sreda 
21.30 Nanzioliiev trg

Willard Grant 
Conspiracy

Mediteran festival

Willard GC so nekakšna 
mešanica Nick Cavea in 
Walkabouts, v Sloveniji pa 
so že stari znanci, saj so 
gostovali v Ljubljani in 
Piranu, vendar tokrat 
prihajajo v dopolnjeni 
zasedbi, napovedujejo pa 
tudi presenečenje v obliki 
gosta, ki bo sodeloval na 
snemanju njihove nove 
plošče, ki bo končano nekaj 
dni pred izolskim koncertom

ČETRTEK, 2.8., PETEK, 3.8., SOBOTA, 4.8. in NEDELJA, 5.8.2001 
KINO "ODEON":
PLANET TEME (PITCH BLACK), zf triler, ob 19.00
Režija: David N.Twohy;Vloge: Vin Diesel, Radha Mitchell in drugi; 110 min.
V PETEK, 3.8. PREDSTAVA "PLANET TEME" OB 19.00 ODPADE!

POLETNI KINO "ARRIGONI":
15 MINUT SLAVE (15 MINUTES), tornii-drama,ob21.30
Režija: John Herzfeld; Vloge: Robert de Niro, Edward Burns, Kelsey 
Grammer; 120 min.
V PRIMERU SLABEGA VREMENA BO PREDSTAVA V KINU "ODEON"!

PONEDELJEK, 6.8. in TOREK, 7.8.2001
KINO "ODEON”:
15 MINUT SLAVE, krimi-drama, ob 19.00

POLETNI KINO "ARRIGONI'1
PLANET TEME, ZF triler, ob 21.30
V PRIMERU SLABEGA VREMENA BO PREDSTAVA V KINU "ODEON"!

SREDA, 1.8.2001
KINO "ODEON":
15 MINUT SLAVE, krimi-drama, ob 19.00

POLETNI KINO "ARRIGONI":
BRODOLOM (Cast Away), drama, ob 21.30
Režija: Robert Zemeckis; Glavni vlogi: Tom Hanks & Helen Hunt;
V PRIMERU SLABEGA VREMENA BO PREDSTAVA V KINU "ODEON"!

Poletni art KINO - Odeon
oskarijada 2001 • filmi, ki ste jih zamudili na premieri:
Sreda 1. avgusta
BRODOLOM - CAST AWAY
Nominacija za oscaija 2001 : najboljša moška vloga, najboljši zvok
Režija: Robert Zemeckis
Glavni vlogi: Tom Hanks & Helen Hunt
Zgodba o modernem Robinsonu je mnogo več kot priročnik za preživetje na 
samotnem otoku. Je zelo rafinirana študija, ki nam pomaga razumeti, zakaj 
so predniki risali po stenah jam, zakaj nas stanje izolacije lahko pripelje do 
norosti ali zakaj lahko žoga postane človeško bitje. Režiser Robert Zemeckis 
( poznamo ga po filmih: Nazaj v prihodnost, Forrest Gump,) pristopa k temi 
zelo precizno in domiselno. V prvem delu smo priča zelo razgibani kameri, 
v drugem delu, čustveno najbolj močnih sekvencah, kot je tista o puljenju 
lastnega zoba, pa je kamera zelo umirjena. Kar tretino filma ni glasbe in ne 
govora, so le šumi narave. V tretjem delu, kije kombinacija prvih dveh, nas 
popelje v negotovo prihodnost in spoznanje, kako hitro te lahko ljudje 
pozabijo. Tom Hanks se odlično znajde v vlogah izoliranih, osamljenih in 
vselej najde pot do naše zavesti: tak je bil že v Philadelphiji, Forrestu



DARINKI JE MALO DOLGČAS
Januarja lani so mnogi slovenski časopisi 
pisali o jadrnici Darinki, ki je bila nekoč last 
maroškega kralja potem pa nekdanjega 
predsednika Tita in končno so jo s peščenega 
dna pri Murterju po naročilu portoroškega 
ljubitelja takšnih starin izvlekli trije 
slovenski potapljači.
Ko so Darinko zvlekli na dok v ladjedelnici na Murterju, je pritegnila 
pozornost mnogih radovednežev, saj gre za 26,5 metra dolgo in 6,5 metra 
široko kraljevsko ladjo s tremi jadri in 87 bruto registrskimi tonami, kije svojo 
življenjsko zgodbo začela daljnega leta 1938. Takrat so za maroškega kralja v 
Malem Lošinju izdelali razkošno plovilo, težko 37 ton. Leta 1968 je Darinka 
postala last Jugoslovanske vojne mornarice, za svoje potrebe pa jo je uporabljal 
menda Josip Broz Tito. Ladja je kasneje postala družbena last in je nekaj časa 
plula kot lastnina zadrskega Turisthotela. Nato je Vranjanko kupil neki 
Avstrijec in jo ženi na čast preimenoval v Darinko. Čeprav so jo nekajkrat 
skušali popravljati je končala na dnu morja, približno morsko miljo od 
biograjske marine.
Novi lastnik, PrevkoTešič iz Portoroža je za dvig jadrnice najel tri izkušene 
slovenske potapljače, člane potapljaškega kluba Manta iz Izole: Jerneja 
Sedmaka, Petra Lombarja in Davida Zena. Jadrnico so dvignili s pomočjo 
zračnih balonov. Vse skupaj je trajalo skoraj štiri dni, čeprav je bila globina 
vsega pet metrov.
Darinko so kasneje prepeljali v Izolo, v marini so opravili najnujnejša 
popravila, potem pa sojo lastniki prepeljali v vzhodni zaliv, kjer osamljeno in 
nekoliko zapuščeno čaka na nadaljevanje popravil. Lastnik je načrtoval, da bo 
jadrnica opravljena v treh letih a se zdi, da bo trajalo več časa preden bo na 
križarjenje popeljala prve turiste. Eden od vzrokov je gotovo visoka cena 
popravil, ki naj bi stala skoraj pol milijarde tolarjev, samo dvigovanje pa je 
menda plačal več kot šest milijonov tolarjev.
Kljub nedvomnim simpatijam do podjetnega lastnika, ki želi ohraniti
zgodovinsko plovilo tudi za nove čase pa se ne moremo izogniti vprašanju, kdo

je dovolil, da je jadrnica že 
skoraj leto dni zasidrana v 
vzhodnem zalivu, pred
avtokampom Jadranka. Tam
namreč še ni marine, država pa 
menda tudi ni izdala takšnega 
dovoljenja. Ali to pomeni, da se 
kdorkoli lahko zasidra v tem delu 
slovenskega morja, ki še ni zajeto 
v nobene planske načrte. Če je 
tako se uradnim marinam in 
privezom slabo piše.

ZGODBA S SVETILNIKA
Vsi ji pravimo "babo", čeprav ima tudi ime. Staniča Deželak ji piše v 
slovenski osebni izkaznici, saj je slovenska državljanka, čeprav je malo 
manjkalo pa bi ostala tudi brez tega. V Sloveniji je namreč že 18 let. Najprej 
je pomagala v avtokampu Jadranka, zdaj pa že deseto leto skrbi za plažo in 
sanitarije na Svetilniku.
Ko seje zgodilo z Jugoslavijo to kar se je je imela skoraj sedemdeset let in 
ni ji bilo vse jasno kako in kaj bo. Prodala je stanovanje v Izoli in se z 
denarjem odselila domov v Surdulico, tam pa soji pobrali vse in tako ji ni 
preostalo nič drugega kot da se vrne v Slovenijo. Dobila je delo čistilke 
plaže na svetilniku in po mnenju mnogih obiskovalcev ga opravlja zelo 
skrbno. Prihaja namreč okrog petih in odhaja ob pol desetih zvečer. 
Pravzaprav ne odhaja nikamor niti ne prihaja od nikoder. Babica namreč 
nima kam, ker nima več stanovanja in tako je dober mesec dni prespala kar 
na betonskih tleh sanitarij, zadnje čase pa si uredi prenočišče v bližnji leseni 
baraki. "Zvečer vzamem torbo in grem proti mestu, kot da grem domov, 
potem pa se vrnem nazaj" pravi in doda, da si želi majhne podnajemniške 
sobice, kjer bi se lahko umila in v miru prespala.
Zdaj se ji namreč dogaja, da ima ponoči opravka z različnimi tiči, ki se 
zbirajo na svetilniku in včasih jo je kar dobro strah. "Imam 78 let in vse 
težje prenašam te naporne noči" malo potarna, potem pa doda, da ji volje do

dela ne manjka in da je vesela 
vsake pohvale obiskovalcev 
plaže. Upa, da ji bodo na 
Komunali ali občini le 
pomagali, da dobi majhno 
podnajemniško sobico, kjer bo 
lahko normalno prespala. "Več 
ne rabim" pove in že odhiti 
nekam naprej, kam pa še 
nismo ugotovili.

KUHANJE JE UMETNOST
pripravlja Sašo Jankovič
Sašo Jankovič je Izolan in trenutno zaposlen 
kot vodja izmene v kuhinji Hotelov Palače v 
Portorožu. Končal je SGTŠ, kjer se je 
izobrazil za gostinskega poslovodjo, na 
Bledu pa obiskoval višjo gostinsko šolo za 
organizatorja poslovanja v gostinstvu. 
Zanima ga dietna kuhinja, specializiral pa se 
je za hladne bifeje in cocktail party-je. Za 
Mandrač bo to poletje pripravil nekaj 
zanimivih receptov in če imate tudi vi 
kakšnega ste veselo vabljeni.

PIKANTNA RIBA $ KOKOSOM
za 4 osebe
750g morske žabe brez kože
1 žlica moke 
sol in poper
90g kokosovih kosmičev 
150ml vrele vode
2 žlici sončničnega olja
1 na tanke rezine narezana čebula 
1 strt strok česna 
0,5 žličke strtega koriandra 
0,5 žličke mlete kumine 
0,25 žličke mlete kurkume
500g olupljenega,očiščenega in na trakove narezanega paradižnika 
3žlice sesekljanega svežega koriandra 
vejice koriandra za okras
Ribo narežemo na 5cm velike kvadrate.Moko začinimo s poprom in soljo 
ter v njej povaljamo ribo. Kokos damo v vrč,prilijemo vrelo vodo in 
mešamo da se razpusti.
Vveliki ponvi segrejemo olje,dodamo čebulo,česen ,koriander,kumino in 
kurkumo ter počasi pražimo 3 minute,da se začne čebula mehčati.Občasno 
pomešamo.Primešamo kokosovo mešanico in kuhamo 1 minuto.
Dodamo ribo in paradižnik,pokrijemo in počasi kuhamo 15 minut,da meso 
zakrkne in se zlahka odlušči.Občasno premešamo.Dodamo sesekljan 
koriander in pokusimo ali je jed dovolj začinjena.Okrasimo z vejicami 
koriandra in še vročo ponudimo.

SOLATA IZ KUSKUSA
za 4-6 oseb
0,5 žličke zdrobljenega čilija 
90ml olivnega olja 
250g kuskusa 
500ml vrele vode 
3-4 žlice rozin
5cm olupljene in sesekljane ingverjeve korenine 
ščepec soli
3-4 žlice malinovega kisa 
5 olupljenih,očiščenih in narezanih paradižnikov
1 seseklana čebula
3 na tanko narezane mlade čebule
2 žlici sesekljane sveže mete 
vejice mete za okras
Čili zmešamo z olivnim oljem in ga shranimo.Kuskus stresemo v veliko 
kozico ,prilijemo vodo in dodamo rozine,ingver in sol po okusu.Na srednje 
močnem ognju kuhamo 5-10 minut,nato odstavimo,pokrijemo da se 
ohladi.Primešamo olje z zdrobljenim čilijem, kis, paradižnike, čebulo, 
mlado čebulo in meto.Solato okrasimo z vejicami mete in takoj ponudimo.

5KOT5KA MEGLA
za 6 oseb
450 ml goste smetane
4 žlice viskija
90g grobo zdrobljenih poljubčkov 
30g praženih narezanih mandljev
Smetano in viski stepemo v srednje gosto kremo. Primešamo zdrobljene 
poljubčke.
Kremo postavimo v 6 steklenih kozarcev in te pokrite postavimo v 
hladilnik za 20 minut oz. dokler se krema ne strdi.Tik preden kremo 
ponudimo jo okrasimo z praženimi mandlji,pol jagode in vejico mete.



Plažna reportaža

Z OTROKOM NA DOPUST
Vi boste pa letos zagotovo počitnikovali v Sloveniji, ker je Lara še premajhna, 
da bi šli kam ven ", so bile pogoste besede znancev, prijateljev, sorodnikov,... 
Midva z Alešem pa sva mislila drugače, Lara ni ovira in tudi mi bomo 
dopustovali nekje izven naših meja.
Odločila sva se, da bova z majhnim otrokom dopust preživela v tujini, kar pa je 
pomenilo, da bo potrebno še pred odhodom poskrbeti za marsikaj, da bodo 
počitnice minile brezskrbno. Najprej sva morala izbrati primemo agencijo, po 
številnih priporočilih znancev, sva se odločila za Intelekto, ki ima sedež na 
Prežihovi 5 v Murski Soboti, tel. (02) 53 61 960.
Doživeti nekaj novega, drugačnega je bil najin cilj, ko sva sklenila da, še ne z 
enajstmesečno Laro letujeva na grškem otoku Kos. Najprej je zavladalo veselje 
in navdušenje, kmalu za tem pa so se že prebudili prvi dvomi. Bo Lari dovolj 
prijetno: vožnja z letalom, letovanje na otoku, kije znan po tipični sredozemski 
klimi (temperatura se poleti dvigne tudi do 35 C, le-to pa spremlja stalni 
severni veter), drugačna hrana, voda, ki ni primerna za pitje, zelenje in vlaga na 
otoku sta idealna pogoja za življenje komarjev in za ostalo nizko leteči mrčes, 
itd. ... pa saj se lahko namestimo v hotelu v katerem bomo imeli udobje 
zagotovljeno. Toda, mi bi radi živeli in dihali z otokom. Pa poskusimo.
Skupaj z Larino osebno zdravnico smo določili seznam najnujnejših zdravil in 
pripomočkov; sirup proti kašlju, fiziološka raztopina, kapljice AD3, 
prepečenec in suhe borovnice, mazilo proti opeklinam, autan, pokrivalo, 
termometer, povoji, obliži, ... Pred odhodom smo si uredili mednarodno 
zdravstveno zavarovanje z asistenco Elvia, saj le-to omogoča popolno

zdravstveno oskrbo v primeru nesreče ali bolezni 
in krije stroške nujnih zdravstvenih storitev. Lari 
je bilo potrebno urediti začasni potni list, sledilo 
je še preverjanje, če je v kovčku vse iz seznama 
oblačil in pripomočkov za osebno higieno in bili 
smo pripravljeni na odhod.
Naša pot se je začela na letališču Brnik. "Dober 
dan, potujete z njo?" je s prstom na Laro pokazal 
eden izmed mimoidočih potnikov. "Ko boste 
vstopali v letalo ji z roko pokritejte ušesa, zaradi 

hrupa. Med vzletom in pristankom pa naj zaužije veliko tekočine, da ne bo 
imela bolečin v ušesih", je še dodal. Lara pa je kot, da bi razumela, prijaznemu 
gospodu v zahvalo, poklonila nasmešek.
Upoštevajoč številne nasvete smo vstopili na letalo in za nas zanimivo 
doživetje se je začelo. Z nami so letele Larine igrače, keksi, čudežni lonček s 
sokom,... Laro je let nadvse zabaval in morda seje ravno zaradi tega dobre pol 
ure spraševala, zakaj fantek, ki je sedel pred njo joka. Sonožno je poskakovala 
in nepretrgoma ponavljala; "Kakaj, kakaj, kakaj,..." Po dveh urah letenja smo 
pristali na Intelektinem grškem otoku Kos - na otoku radosti in življenja, ki leži 
v južnem Egeju. S površino 286 km2 je Kos tretji največji otok, ki spada v 
skupino Južnih sporadov. V dolžino meri 45 km, njegova širina pa se giblje 
med 2 in 11 km in ima kar 112 km obale. Na najsevernejši konici otoka leži 
glavno mesto Chora, imenovano tudi Kos, ki šteje 16.000 prebivalcev od 
25.000 -ih, kolikor jih otok ima.

Raziskovati in doživeti
JASSAS, tako, kot si Grki voščijo dober dan, smo se pozdravili in začeli z 
raziskovanjem otoka. Ker smo se zavedali, da je na potovanju pomembno, da 
znaš gledati in videti, smo se najprej sprehodili po tržnici in po krajšem klepetu 
z enim izmed domačinov, nam je uspelo izvedeli, da se na otoku preživljajo 
predvsem s pridelovanjem žitaric, povrtnin, sadja, grozdja, oliv in tobaka, daje 
za otok značilna tudi živinoreja in, da se vse bolj uveljavlja turizem.
Stavbe same, ki so nas pozdravljale, na sprehodu skozi glavno mesto, so priča 
različnih kultur in bogate zgodovine otoka. Turški minaret, italijanska 
arhitektura in rimski ostanki - vse srečaš v enem samem mestu, kljub temu pa 
je zaradi požrtvovalnih domačinov, mesto ostalo grško. Tako so v dobi, ko je 
na Kosu vladal Mussolini v znamenje upora, v barvah grške zastave 
(belo-modra) pobarvali vse, kar seje pobarvati dalo. In še danes belo-ometane 
hiše, v odtenkih svetlo modre barve krasijo; strehe, vrata, okvirji oken, 
"polkna", ... Bela in modra barva pa sta se kot prevladujoča barva poigravali 
tudi v tavernah, ki smo jih srečevali na naši poti in jih prepoznavali po malce 
hrupnem, a prijateljskem vzdušju domačinov, ki so ob kozarčku vina ali pa ob 
skodelici kave posedali na popoldanski siesti.
Lari je bilo vroče toda kljub temu je z veseljem pogledovala zdaj na levo, zdaj 
na desno. "Toliko novega." Iskrice v očeh in pogosti kratki vriski pa so bili 
dokaz, da se dobro počuti. Po daljšem sprehodu smo si senco piskali kar na 
Hipokratovem trgu pod platano, ki naj bila po mnenju mnogih znanstvenikov 
najstarejše drevo v Evropi. Ponosni smo bili, da smo lahko sedeli prav tam, 
kjer naj bi slavni oče medicine - Hipokrat, učil svoje učence. Vsaj Lara od 
njegove učne ure ne bi veliko odnesla, saj jo je prijetno hladna senca tako 
navdušila, daje v hipu zaspala.

zdravstveno zavarovanje

Tudi midva z Alešem sva bila potrebna oddiha, sedela sva in obujala zgodbe o 
Hipokratu in o njegovi zdravniški poti. Lara seje v spanju kot, da bi brala najine 
misli, rahlo nasmihala, po krajšem počitku pa je na široko odprla očke in začela 
veselo poskakovati. Zazdelo se mi je kot, da hoče reči: " Dovolj je bilo, še 
veliko zanimivega se skriva v Hipokratovem rojstnem kraju zato pojdimo" in 
ob misli na njegov temeljni nauk; "Telesni sokovi - kri, sluz, rumeni in črni žolč, 
ki, da ustrezajo štirim osnovnim lastnostim človeškega telesa (toploti, mrazu, 
mokroti in suhoti) morajo biti v ravnovesju, kar je enako zdravju", smo za 
zdravje spili nekaj požirkov vode (ustekleničene seveda) in se najprej odpravili

na ogled viteškega gradu, nato pa proti 
svetišču Asklepion, kjer smo bili priča 
ostankom 3000 let stare zgodovine. Nekoč 
je na mestu svetišča, posvečenega bogu 
zdravilstva - Asklepiusu stala najbolj 
slavna bolnišnica tistega časa z 
znamenitimi toplicami, danes pa lahko 
občudujemo ostanke veličastnega templja 
in Hipokratove medicinske šole.

Tudi obisk grških vasic je bilo na našem potovanju doživetje zase. Domačinom 
je uspelo ohraniti svojo pristnost, kije ni mogel izpodriniti noben osvajalec. Na 
vsakem koraku smo lahko videli, kako se grška 
mentaliteta, na prikupen način povezuje z vsemi 
čari sodobnega sveta.Vsaka vas je nekaj 
posebnega in skrbno hrani svoja izročila in 
običaje. Vasica Zia je znana po cimetovem 
sirupu, Pyli po konjskih dirkah, Antimachia pa 
po edinem, na otoku, še delujočem mlinu na 
veter.
V Artimachiji smo vstopili tudi v tradicionalno grško hišo v kateri smo se 
prepustili toku grškega življenja in, ko sva si z Alešem ogledovala predmet za 
predmetom je Lara začela navdušeno mahati z rokami, kmalu sva ugotovila, da 
so ti pozdravi namenjeni domačinki, ki je v kotu tkala preprogo in tako naju je 
opozorila na še eno tradicijo, vredno ogleda. Kasneje nas je pot vodila še v vas 
Thermes, kjer smo se skopali v izvirih termalne vode in si baje, tako pozdravili 
artritis, revmatizem in težave ginekološke narave.
V vsaki vasi bi lahko našli kakšno posebnost, toda mudilo se nam je na sosednji 
otok Nissyros, ki je znan po romarskem središču ( samostan Device Marije) in 
po vulkanu, katerega krater zavzema skoraj polovico otoka. Predvsem v meni 
se je ob spustu v sam krater, naselil poseben nemir, Lara se ni pustila motiti, 
občudovala je rumeno obarvane kristale žvepla, ki so se kot, da bi se sončili na 
skalah kraterja poigravali s soncem. Sama pa sem se bojevala z neizmerno hitro 
naraščajočim adrenalinom, toda brez uspešno, saj je pod našimi nogami vse

žuborelo, žuborenje je spremljal močan vonj 
po žveplu in kar naenkrat smo vsi trije stali 
pred bazenom iz katerega so puhteli plini, kar 
je samo še podkrepilo mojo misel, da vulkan 
še ni rekel svoje zadnje besede.
Vsaj midva z Alešem sva bila srečna, da smo 
preživeli; Lara pa je še vedno s kazalčkom 
kazala na krater vulkana, očitno ji je bila 

avantura všeč. In že nas je čakalo novo, res, da ne tako vznemirljivo toda vseeno 
prijetno doživetje. Odpravili smo se v eno izmed tipičnih grških taveren, kjer so 
nam domačini pripravili pravo vzdušje v ritmu grške folklore ob pristni hrani 
(girus, saganaki, baklava, ....) in pijači (ouzo, metaxa, ktimat ...). Skupaj z 
domačini smo se zazibali v noč, Laro pa je grški melos trdno uspaval.
V času našega letovanja na otoku nas je pot vodila tudi do solin, kjer je imela 
Lara, ker se zadovolji šele takrat, ko vse otipa in okusi, grenko ali bolje rečeno 
slano izkušnjo in ob pokušanju belih kristalčkov ni pokazala prav nobenega 
navdušenja, pa čeprav Grki trdijo, da so njihove soline celo ene izmed 
najboljših v Mediteranu. Lara je bolj kot na solinah uživala ob počitkih na 
številnih lepih plažah, ki so bile največkrat mešanica proda in peska.
Na izletu s kolesom smo skupaj slišali žvrgoleti mnoge redke vrste ptic, ob 
večernih urah pa smo se zgubljali v množici sprehajalcev ter uživali v toplih 
večerih. In, če je Hipokrat imel svojo prisego, zakaj je ne bi imeli tudi mi, smo 
si mislili in prisegli smo si, da bomo še velikokrat potovali skupaj.
Ko smo se domov vračali s Hipokratovo in z našo "srčno" prisego smo bili 
veseli, da nam je s pomočjo Intelekte uspelo doživeti toliko lepega.

Bojana Pivk
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KRIMINALIJE
PRIJAVILA GA JE
Mož ženi nenehno grozi in končno ji je prekipelo tako, da ga je 
prijavila. Zaradi resnih groženj, ki jih je izrekel so dečki zapisali 
kazensko ovadbo zoper fizično močnejšega.

LEP PLEN V KABINI
Na postaji je občan naznanil, da mu je neznanec iz kabine tovornjaka 
ukradel torbo z dokumenti in denarjem. Plen je bil kar dober, saj je 
poleg dokumentov nepridiprav spravil lastnika tudi ob 140 tisoč 
tolarjev.

NEZNANI LETEČI LONEC
Neverjetno kaj vsae občani prijavljajo policiji. Tako je občanka 
sporočila, da ji je na stekleno streho padel neznan predmet. NLP očitno 
ni bil, policisti pa so hitro odkrili, daje s sosednjega balkona po nesreči 
padel nosilec za rože.

ZBADALO GA JE
Občan je bil samozaščiten in je s svojega dvorišča pregnal neznano 
osebo. Težava je bila le v tem, daje bil občan bos, neznana oseba pa ne 
in mu je zlahka zbežala po njivi.

PRIJAVIL SE JE
Občan se je takorekoč sam prijavil, potem ko so mu v menjalnici 
povedali, da ima v lasti ponarejen bankovec za 1.000 nemških mark.

DOBER PROMET
Še en nepridiprav je imel srečo. Vlomil je namreč v trgovino in tam 
našel izkupiček prejšnjega dne, ki niti ni bil tako slab, saj je v žepe 
pospravil kar 400.000 tolarjev.

BREZ OČETA NE GRE
V stanovanju sta se sprla in sploh delala kažin oče in sin. Ker sta bila 
pri teh opravkih zelo glasna soju poslali k sodnici za prekrške.

NAPADALEC JE KRIV
V gostilni sta se sprla in stepla dva dobra znanca. Pravzaprav je eden 
napadel drugega in tako so stvar zabeležili tudi policisti in prijavili 
sodniku za prekrške napadalca.

PREHITRO STA ŠLA
Policisti so zasegli dva predelana skuterja, ki sta šibala bistveno hitreje 
kot 50 km/h. Motorja bodo poslali v predelavo oziroma poslabšavo 
pooblaščenemu serviserju.

DELAVNA KRAJA
Neznanec je iz odklenjene barake ukradel motorno žago in motorno 
kosilnico. Skoda je solidna: 60.000 tolarjev.

KUHAN TELEFONIN
Neznanec je vstopil v kuhinjo gostinskega lokala a ni ukradel ne vina 
ne klobas ampak mobitel, kije bil seveda last kuharja.

TOMOS JE ŠE NA CENI
Neznanec je ponoči prišel na šoln in z njega ukradel izvenkrmni motor 
Tomos 4.8. Škoda znaša 110.000 tolarjev.

IZTERJAVA PO TELEFONU
Občan je sporočil, da so v njegov poslovni prostor prišli izterjevalci in da se 
boji. Dečki so ugotovili, da so možakarja ponoči res iskali neznani moški, 
ki so delavcem povedali, da iščejo lastnika, saj naj bi jim moral poplačati 
dolgove. V nasprotnem primeru so bili menda pripravljeni pobrati enega od 
strojev. Za vsak slučaj pa so pustili tudi telefonsko številko kamor naj jih 
lastnik pokliče, da se bodo dogovorili o poplačilu.

S PRSTANOM SE ZAČNE
Prodajalka na LOnki je zalotila tatu, ki ji je ukradel srebrn prstan. Dečki 
so ugotovili, da gre za tujca, kije v Izoli na "delovnem" dopustu, hkrati 
pa so ugotovili, da je njegov prijatelj v enem od lokalov ukradel 
pepelnike. Vse so vrnili lastnikom.

PLAČAL JE ČISTILCE
Na Velikem trgu je iz parkiranega avtomobila začelo iztekati gorivo. 
Zmigali so se policisti, občinska inšpekcija in delavci Komunale, ki so 
čestišče očistili. Lastniku osebnega avtomobila so izdali plačilni nalog 
zaradi onesnaževanja okolja.

NI BIL DROBIŽ
Neznanec je turistu ukradel denarnico, ki jo je ta pustil povsem brez 
nadzora. Tako je bil nenadzorovano ob 100.000 tolarjev.
Na plaži je neznanec sunil mobitel in lastnika oškodoval za 21 
tisočakov.
V diskoteki pa so ženski ukradli denarnico z 10 tisočaki in še bolj 
vrednimi dokumenti.
Neznanec je skozi okno vstopil v stanovanjsko hišo in tam vse premetal 
in razmetal. Ukradel je videokamero in več kosov zlatnine.

ARSEN LUPEN V IZOLI
Iz hotela so sporočili, da so na strehi sosednjega objekta opazili dva 
neznana moška, ki sta bila oblečena v čma oblačila. Oba sta žal 
pobegnila, dečki pa so ugotovili, da sta splezala v eno od sob in iz nje 
odnesla torbico z dokumenti in denarjem. Denarja je bilo za 120.000 
tolarjev.

NAJDENO IZGUBLJENO
Občan je prišel na policijsko postajo in povedal, daje na Koprski noči 
izgubil mobitel ie dečkom predal mobitel, ki gaje isto noč našel
na istem prizorišču.

SE MALO MANJ PARKIRIŠČ
Delavci Komunale so pred dnevi postavili nosilce bodoče zapornice, ki 
bo omogočala uporabo pomola le tistim, ki tam imajo kaj početi, to je 
ribičem. Zadnje čase je namreč na tem območju velik nered, s tem 
ukrepom pa bi radi zagotovili predvsem varnost intervencij različnih ■

tipov. Sicer pa je tudi do 
uredništva pricurljala vest, da 
je županja naročila 
odgovornemu delavcu za to 
področje naj v najkrajšem 
času poskrbi za postavitev 
ležečih policajev na sončnem 
nabrežju pa tudi na trgu 
republike in še kje. Bomo 
videli, koliko časa bo trajalo.

MALI OGLASI
V ČETRTEK, 5.7. SMO NA PLAŽI NA SVETILNIKU
IZGUBILI OTROŠKI SLUŠNI APARAT.
Je slonokoščene barve in manjše velikosti. Predvsem pa 
nepogrešljiv pripomoček, ki pomaga slišati naši deklici.
PROSIMO MOREBITNEGA NAJDITELJA, NAJ SE 
OGLASI NA TEL: 040 350-687.
- PRODAMO STARO HALO v industrijski coni Izola (1.000 m2), tel.: 01 
300 73 00 (ga. Darinka)
■ Iščemo ČISTILKO za stanovanjski blok v JAgodju, Tel.: 041 707 591 
-PRODAM NEKAJ VIDEOKASET: akcija, karate, judo Original 
italijanske po 500 SIT tel.: 640 1200
- ZAMENJAM TROSOBNO STANOVANJE (73m2) z vrtom in lastnim 
parkirnim prostorom v vrstni hiši za manjše stanovanje v Izoli.
tel.: 639 7595 popoldan
- Ugodno prodam trgovski pult 2x0,80 m. tel.:641-52-96
- Prodam Ford Escort 1.4, reg. do 1. 8. Informacije na tel.:641-40-24
- Enosobno stanovanje v Izoli oddam. tel.:041/743-891
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MOTOHOV KOTMATRIARHAT JE ŽE TUKAJ
Kanadske Indijanke z umetniškim imenom Kenenhitio, ki so na sobotnem koncertu 
Meiteran festivala navdušile številno občinstvo so v Izoli ostale še tri dni po koncertu 
in kar niso mogle prehvaliti naših lepot in gostoljubja. Hvalile so hotel Belvedere, kjer 
so prenočevale, se sprehajale po starem mestu, kupovale spominke in si privoščile 
pravo špagetiado v gostilni Svetilnik, kjer jim je postregla nova najemnica, Nadira Krt, 
ki poleg tega lokala vodi tudi Unionsko klet v središču Ljubljane.

FEMINIZEM NA VSAKEM KORAKU

Že res, daje pri kanadskih indijancih razmerje med ženskami in moškimi 5:1 in da o 
vseh najpomembnejših stvareh odločajo ženske, toda KAnada je daleč in razmerje pri 
nas je čisto drugačno. Pa vendar nas pogled na zasedbo tiskovnih konferenc vsakokrat 
kar malo prestraši. Novinarke so po pravilu ženske, moški pa kvečjemu kamermani ali 
lučkarji. Tudi na tokratni županjini konferenci v zvezi z marino je bilo podobno, 
novinarsko razmerje pa 7:4. Za novinarke, seveda.

MEDITERAN PROTI FIZIKI
Fizikalni zakon pravi, da dva 
predmeta ne moreta biti istočasno na 
istem mestu, enako velja, da en 
predmet ne more biti istočasno na 
dveh različnih mestih. In vendar se 
je zgodilo, ko je Mediteran festival 
v soboto pripravil koncert indijank v 
Izoli je istočasno na Koprski noči v 
sodelovanju s TD Koper pripravil 
koncert izraelskega virtuoza Yair 
Dalala. Fizika je bila premagana, 
poslušalci pa zadovoljni.

Četrtek Petek Sobota Nedelia
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Projektiranje in inženiring stanovanjske in pisarniške opreme

Salon pohištva
Gls- mobel d.o.o. Zelena ulica 10, 6310 Izola, Slovenija 

TEL: +386 (0)5 6417668 FAX: +386 (0)5 6417667

- 15%
Dodaten popust na razstavnih eksponatih

budimo možnost odkupa vašega starega in dotrajanega pohištva. 
Ugodni plačilni pogoji. Urnlk: 09.l2 ln l6.l9
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